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VATTEN UGGLEVÄGEN 
 
Motion till Gräftåns samfällighetsförenings årsmöte 2024  
 
Vi på Ugglevägen har ständig vattenbrist när flera av våra fastigheter används samtidigt. Under 2022-
2023 räckte inte vattnet under Jul/ Nyår och inte heller under mars månad. Under julhelgen var det 
dessutom problem med flottören till pumpen som var fastfrusen, detta till följd av att den gamla 
brunnen efter sommarens grävarbete delvis blev utan skyddande och värmeisolerande jordlager. För 
att få igång systemet krävdes ett antal timmars arbete. Mot denna bakgrund är det orimligt att vi ska 
betala full vattenavgift då det i nuläget är väldigt oklart om systemet rent tekniskt kommer att 
fungera och att vattentillgången räcker under hög belastning, tex vid Jul.  
 
Då systemet hela tiden behöver tillsyn föreslår vi; 

1. att styrelsen kontrollerar brunnarna och systemet varje år, förslagsvis varje höst innan snön 
kommer,  

2. att vattenkvalitén kontrolleras 2024, mot bakgrunden av att det nu är en uppdämd damm 
som vattnet tas ifrån samt 

3. att avgift för vattenförbrukningen endast tas ut om systemet levererar vatten till samtliga 
fastigheter med kontinuitet, dvs att vattnet räcker till alla även under högsäsong. 
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